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2022夏校数学介绍

陆续收到一些家长的询问，询问有关夏校数学课的情况。这里简单
介绍一下！

⚠️我们的小学数学课有kangaroo math和快乐心算， kangaroo math
分为一年级到五年级，由陆樱老师教学，这是陆老师第二年教授
kangaroo math, 我们也收到了一些家长的反馈, 有的孩子参加了陆老
师的课程后参加kangaroo competition后获得满分，下面是陆老师
写的课程目的，可供大家参考。我们小学还有一个课程fun mental
math,这门课主要是帮助孩子提高快速心算技能，学生需要有简单
的加减乘除基础知识。这个课程的目的是帮助有一定数学基础的小

学生提高心算能力，数学是一门熟能生巧的课程，尤其是小学阶
段，通过不断地训练，为初中打下坚实的基础。

⚠️初中部分数学包括刘真邑老师教授代数1，蒋老师教授代数2，
吴老师教授的mathcounts新题解析，这些课一直都是瑞华很受欢迎
的课，具体课程描述请见下面附件。

⚠️另外我们还给高中生准备了SAT数学课，这门课由刘真邑老师教

授，刘老师这门课程在瑞华教授了很多年，很多学生在经过刘老师
的指导后取得了很好的成绩。

⚠️我们的早鸟截止日期在4月15日（本周五），感兴趣的各位家长
要抓紧时间报名，如果大家有问题，可以微信或发信给我们工作人
员，我们尽力解答大家的疑问。

Middle School Algebra 1
Dr. Zhenyi Liu

zhenyimcnultyliu@gmail.com

* Ph.D in mathematics, specialized in
geometric topology

* More than 12 years of teaching
math experience at a ll school levels

* More than 5 years of university

teaching experience
* 6 years of teaching experience at Ray

Chinese School

Course Description:
In this course we will cover main topics from the textbook, Big Idea Math, 
which is used for the PI+ program in local District 203 and other nearby
school districts. Students will learn polynomials, factoring, graphing and
solving linear, quadratic equations/functions, exponential and radical 
functions during these 5 weeks. This course will prepare them for the 
geometry and algebra 2 classes at school and help students to get ready
for tests like the PSAT, SAT and ACT.

Class Schedule:
June 6- July 10, 2022
Mon, Wed, Sat @9:45-11:30am Total: 28 hours

Prospective Students: Those who finished taking prealgebra class

mailto:info@raychineseschool.org
mailto:vplogistics@raychineseschool.org
mailto:Newsletter@raychineseschool.org
http://www.raychineseschool.org/
mailto:zhenyimcnultyliu@gmail.com


_____________________________________________________________________________________________________________________________

问题/建议: info@raychineseschool.org 讲座: vplogistics@raychineseschool.org 广告：Newsletter@raychineseschool.org 网站：www.raychineseschool.org

Mathcounts 2022 Handbook Problem Solving 
Course Description:

Every year, Mathcounts committee would publish a handbook School 
Handbook, with 250 creative, awesome math problems. It's one of 
the best middle school math competition resources. In this summer 
course, I  will detail the solutions to these 250 problems in class 
time. Students are required doing the problems prior to the classes. 
Please browse the handbook to check the difficulty level to decide if 
i t i s  fit for your kids. I  will host an online seminar to discuss the 
course.

To download the latest 2021-2022 Mathcounts
handbook: https://www.mathcounts.org/sites/default/files/2021-
08/2122%20[C2C]%20HB%20ALL%20250%20Problems%20NO%20SOL
UTIONS.pdf

Send your questions and concerns to email: vwu9@yahoo.com

Teacher Introduction: 
Name: Wu, Weiqing
Chinese Name:吴伟卿
Education
Master of Computer Science and Economics 
Bachelor of Mathematics
Experience
Principal Software Engineer at iManage
Distinguished Engineer and Architect at HP and Interwoven
Has  been teaching in Ray Chinese School since fall 2004 and teaching 
various math subjects such as number theory, counting and 
probability, algebra, geometry, Mathcounts, AMC 10 and 12, AIME
Taught chess classes in Ray Chinese School

Chess for Beginners (Age 5+)
Instructed by Anthony Chen

About the Instructor
● Has  played chess for 7 years
● Member of the Neuqua Valley Chess

Team
● Rated 1583 USCF
● 2100 rapid on chess.com

Course Description
This  course will teach students the rules of chess and introduce them to 
basic concepts and principles. Simple tactics such as forks, pins, skewers, 
and discovered attacks will also be covered. Students will learn both 
through instruction and playing games.

Summer 2022 Schedule
Session 1 - June 6 to July 10
7:40 to 8:30 PM on Tuesdays, Thursdays
Session 2 - July 11 to August 14
6:00 to 6:50 PM on Mondays, Wednesdays, Fridays

Classes will be taught at the Kindlon Hall of Learning at Benedictine 
University

SAT Math Camp
Dr. Zhenyi Liu

zhenyimcnultyliu@gmail.com

* Ph.D in mathematics, specialized in
geometric topology

* More than 12 years of teaching
math experience at a ll school levels

* More than 5 years of university
teaching experience

* 6 years of teaching experience at Ray
Chinese School

Course Description:
This course will cover the important fundamental concepts, formulas
and theorems listed in the study guide of the College Board, the official
SAT organization. Topics include l inear, quadratic, exponential functions 
and their graphs, Vietas Formula, the Remainder theorem, the Factor 
theorem, complex numbers, prisms and ci rcles, trigonometry,
probability, statistics and more. Students in this class will practice a large
number ofSAT exam questions which will hone their skills and prepare 
them for high achievement on thistest.

Class Schedule:
June 6- July 10, 2022
Tuesday and Thursday @9:45-11:30am Total: 20 hours
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绘画，棋类及舞蹈课程

• 绘画类课程：

▪ 绘画比赛创作辅导班，这门课为马老师执教的实体
课，旨在辅导有绘画特长，准备参加绘画大赛的同
学。特别是针对Scholastic Art & Writing Awards, 这项

比赛有很高的认可度，对学生大学申请很有益处，
马老师的学生参加三年以来，每年都有学生得到金
奖，银奖，并且获奖人数逐年增多。

▪ 水墨亲子国画班，由杨菲老师执教，这门课一直是
瑞华最受欢迎的美术课之一，家长和孩子一起报，
家长可以打七折这门课一次实体，一次网课。

• 围棋由著名女子国手黄老师执教，也为实体课。

• 和大师学象棋系列采用小班授课，由世界著名象棋大师Vldimir

执教，他曾经教出过世界冠军，本人在象棋届也有极高的声
望，这门课需要参加的学生具有一定的象棋基础。

• 象棋初学班为实体课，我们请来了Nequa高中国象棋队，州比
赛冠军及积分1583的Tony同学执教。

• 林津老师将指导暑期成人及儿童舞蹈课，徐梅老师将开设成
人舞蹈。

2022 Summer Sessions: DRA1/DRW6 Drawing/Watercolor 
Course Thursdays and Saturdays 6:00PM - 7:20PM
Teacher: Ms. Marilyn Kim
(Language spoken for this course: English)
(Wi l l be taught online via Zoom)

Art Classroom Rules:
● Fol low the directions.
● Respect the teacher and other s tudents.
● Keep your materials clean.
● Have fun, be creative, learn!

In my Drawing/Watercolor course, recommended for students aged 8
and older, they will learn different kinds of techniques , and how to use
watercolors to draw different kinds of subject matter such as objects ,
landscapes, and portraits . Drawing and sketching are also taught,
combined with the application of pastels.

• Session 1 (6/6/2022 - 7/10/2022): I  wi ll teach techniques 
for watercolors, drawing and painting various subject matter such 
as animals, portraits, objects, etc.

• Session 2 (7/11/2022 - 8/14/2022): I  wi ll teach things such 
as drawing and painting still life, landscapes, sceneries, etc.

*It is highly recommended that students NOT wear any light-colored or 
‘nice’ clothing during these lessons, as watercolors can be messy to use.*

Below is the list of art supplies your child will need for this class. If you
already have any of these supplies at home, there is no need to buy
them new or expensive/high- quality. Recommended places with art
supplies include, but not limited to: Blick, Michael’s, Hobby Lobby,
Office Depot. You can also order online on sites such as Amazon.com.
Additional materials will be provided by myself in the classroom.
▪ Penci ls
▪ Erasers
▪ 1 watercolor paint set in cakes (12 or more colors)
▪ 1 set of watercolor brushes (in various s izes, shapes such as 

round/flat/etc.)
▪ Watercolor paper (cold-pressed, 90lbs/192gsm or thicker) (note: I 

usually prefer 9 inches x 12 inches, but any size paper can be used 
during Zoom learning)

▪ 1 palette with wells (for mixing paints into) or disposable plate 
(paper or s tyrofoam)

▪ 1 conta iner or cup (for water during painting)
▪ Crayons  or oil pastels
▪ Colored pencils
▪ White salt in small container (table salt or sea salt)
▪ Removable masking tape
▪ 1 drinking straw (NOT to be used for drinking during painting)
▪ Napkins, tissues, or paper towels
▪ Ruler (preferably 12 inches)
▪ Optional but recommended: pre-moistened wipes (for cleaning 

hands and fingers)

I look forward to teaching your child about art. If you have any questios 
or concerns, you may contact me at: marilyn.kim@raychineseschool.org

2022 Summer Sessions: DRW3/CA2 Cartooning Course
Thursdays and Saturdays 4:30PM - 5:50PM
Teacher: Ms. Marilyn Kim
(Language spoken for this course: English)
(Wi l l be taught online via Zoom)

Art Classroom Rules:
● Fol low the directions.
● Respect the teacher and other s tudents.
● Keep your materials clean.
● Have fun, be creative, learn!

In my Cartooning course, recommended for students aged 9 and older,
they will be able to develop their own artis tic s tyles by frequent drawing
and sketching. They will learn character designs and poses, as well as
different perspectives to make backgrounds . Students will also get
opportunities to make their own comics or illustrations.

● Session 1 (6/6/2022 - 7/10/2022): I  wi l l teach mainly about drawing 
and designing characters, facial expressions, poses, etc.
● Session 2 (7/11/2022 - 8/14/2022): I  wi l l teach things such as drawing 
backgrounds, i llustrations, comic pages, etc.
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Below is the list of art supplies your child will need for this class. If
you already have any of these supplies at home, there is no need to
buy them new or expensive/high-quality. Recommended places
with art supplies include, but not limited to: Blick, Michael’s, Hobby

Lobby, Office Depot. You can also order online on sites such as
Amazon.com. Additional materials will be provided by myself in the
classroom.

● Penci ls

● Erasers
● Ruler (preferably 12 inches)
● Micron pens (for outlining drawings, preferably black)
● Coloring materials (such as colored pencils, crayons, or markers)
● 1 drawing pad or sketchbook with white sheets of paper (note: I 

usually prefer 9 inches x 12 inches, but any size paper can be used 
during Zoom learning)

I  look forward to teaching your child about art. If you have any 
questions or concerns, you may contact me at: 

mari lyn.kim@raychineseschool.org

本周（4/16/2022）值班家长名单如下：

瑞华中文学校举办线上初，高中生全美绘画大赛介
绍公益讲座

参加绘画大赛，不仅能够让学画多年的孩子得到认可，如果取得好
成绩，还会对申请大学有很大帮助； 4/15 日（周五）晚7:00PM，
瑞华中文学校马冰老师将举办Zoom公益讲座介绍以下绘画大赛：

Scholastic Art & Writing Awards（全美初高中艺术与写作大奖赛）是
北美规模最大最负盛名的艺术及写作比赛。比赛创立于1923年，每
年举办一届，主办方和美国100多个视觉艺术和文学艺术组织合作，

用于表彰艺术与写作领域杰出的年轻人。它也是为高校输送青少年
作家、并提供奖学金的几大著名赛事之一。

马冰老师的学生在2019年至2021年间，在全美绘画大赛中共获得一
枚全国金奖，6个金钥匙，8个银钥匙和6个荣誉佳作奖。感兴趣的家
长同学请扫码入群。

本周六下午3:00-4:00 瑞华中文学校免费故事会，请家长带小朋友参
加。

1:00P - 2:45P Wang, Fang North Hallway Patrol

1:00P - 2:45P Shao, Chen South Hallway Patrol

1:00P - 2:45P Zhang, Hongji Stage Area Patrol

2:55P - 4:40P
Huang, Hairong 黄海
蓉

North Hallway Patrol

2:55P - 4:40P Shu, Jane 舒展 South Hallway Patrol

2:55P - 4:40P Zhang, Yumei Stage Area Patrol
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杨思军内科家庭医师诊所中文热线 630-312-0731.
办公电话630-759-0088. Email: napervilleclinic@gmail.com
地址 (1) 1260 Iroquois Ave, building 300, RM 302, Naperville, IL60563
(2) 454 W Boughton Rd, Suite C,Bolingbrook, IL60440. 杨思军医师具
有二十多年临床经验，竭诚为中文学校的学生和父母提供多方位的医
学 临床健康服务。包括多种疾病的诊断治疗和咨询， 全家体检，学
生学校体 检，学校运动检查sport exam，疫苗接种。并培养了许多中
学生进医学院。

CAP Dental Care --地址: 555 N Washington St, Naperville,

IL 60563(Naperville火车站附近). 电话: (630)420-1212.
陈开云医生, 华西口腔正畸博 士, UIC Dental School DDS, 执业20年; 庞
若愚 医生, 华西口腔牙周博士, UIC Dental School DDS, 执业20年
; Stephen Fako, Loyola Universi ty Dental School DDS, 执业30年。 Private
practice, family dentis try (成人/儿童):口腔全科 (急诊,洁牙,补牙,拔牙,镶
牙); 口 腔牙周 (深洁牙,牙周手术,种植牙); 口腔正畸(自锁/全
瓷 /Invisalign Clear Braces )。接受PPO ; 为无保 险病人提供
membership, 享有20-30%折扣。 免费咨询种植牙、braces。
Emai l: info@capdentalcare.com http://www.capdentalcare.com

Rocket Ice Arena - @ Bolingbrook, IL 60440 www.rocketice.com
Your premier ice skating destination! Rocket Ice offers the best
Ice Skating and Learn to Play Hockey classes in the Southwest
Suburbs . Our highly qualified skating instructors are dedicated to make
sure your child maximizes their skating potential. We offer classes
throughout the year. For more
information, Email:events@rocketice.com; Tel:630-679-1700

瑞华2022高中生活及大学申请经验分享会

2020年，瑞华曾邀请了当年的几个申请比较成功的本地毕业生做
了经验分享的Seminar。 受到了很多学生，家长的欢迎。本地学
生们介绍的经验，往往更加实用，容易互相理解。

今年我们有幸请到了五位Naperville North 的同学给大家分享经验
，online free seminar定于4/17日下午3-4点。请感兴趣的家长，
学生不要错过机会。 瑞华随后会提供文书辅导等性价比很高的课
程及一对一服务。请感兴趣参加或继续关注大学申请的家长扫码
入群。

🎈🛎通知🛎🎈

2020 武汉捐款-绘画义卖活动中购买瑞华学生画作的家长请与本周六
4/16下午到瑞华中文学校领取绘画。谢谢大家的支持！

请家长提醒孩子在校安全

请大家提醒孩子们，周六实体课期间，要遵守校规，不能在走廊奔跑
追逐，既是为了保护自己，也是为了其他孩子的安全。

学校从上周开始，已专门加派值班家长，在走廊巡查，如有学生奔跑
并不听劝阻，学校会联系家长。

谢谢大家的配合！
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